



| | |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة Date: 21-06-2025 11:34:24 AM Subject: Invitation to attend an Extraordinary General Assembly Meeting</p> | <p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الصناعات البتروكيماوية الوسيطة التاريخ: AM 11:34:24 2025-06-21 الموضوع: دعوة لحضور اجتماع الهيئة العامة غير عادي</p> |
| <p>The Board of Directors of الصناعات البتروكيماوية الوسيطة cordially invites you to attend the company's Extraordinary General Assembly Meeting which will be held at 10:00 on 02-07-2025 at ZOOM to discuss the following matters:</p> | <p>يسر مجلس ادارة شركة الصناعات البتروكيماوية الوسيطة دعوتكم لحضور اجتماع الهيئة العامة غير العادي للشركة المنوي عقده بتاريخ 2025-07-02 الساعة 10:00 في زووم وذلك لمناقشة جدول الاعمال التالي:</p> |
| <p>Subject:</p> | <p>الموضوع:</p> |
| <p>Amending the Company's Articles and Memorandum of Association (the proposed amendments must be attached to the invitation)</p> | <p>تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي. (يجب ارفاق التعديلات المقترحة على العقد والنظام الاساسي في لدعوة للاجتماع)</p> |
| <p>The approval to amend the company's Articles of Association and Memorandum of Incorporation in accordance with the resolution of the extraordinary general assembly mentioned in the previous item</p> | <p>الموافقة على تعديل عقد التأسيس والنظام الاساسي للشركة بما يتوافق مع قرار الهيئة العامة غير العادي في البند السابق.</p> |
| <p>Increasing the authorized capital of the Company</p> | <p>زيادة رأس مال الشركة المصرح به</p> |
| <p>The company's capital is to be increased from 3,000,000 shares/dinars to 15,000,000 shares/dinars, representing an increase of 12,000,000 shares/dinars, at a Par value of 1 Jordanian Dinar per share. The issuance will be made at a discounted value of 0.792 JD, resulting in an issuance price of 0.208 JD per share, or 90% of the company's last closing share price on the date of the Securities Commission approval to register the shares—which is higher—or at the price set by the Securities Commission. This capital increase will be carried out through a private placement and the shares will be allocated to the strategic partner (Akpa Chemicals), for the purpose of settling the company's debt to the Housing Bank for Trade and Finance</p> | <p>زيادة رأس مال الشركة من 3,000,000 سهم / دينار الى 15,000,000 سهم / دينار ، أي بمقدار 12,000,000 سهم / دينار، بالقيمة الاسمية للسهم والبالغة 1 دينار اردني وبخصم اصدار (0.792) دينار اردني ، بسعر اصدار (0.208) دينار اردني للسهم الواحد او 90% من آخر سعر اغلاق لسهم الشركة بتاريخ موافقة مجلس هيئة الأوراق المالية على تسجيل الأسهم ايهما اعلى، او بالسعر الذي تحدده هيئة الأوراق المالية ، وذلك عن طريق العرض غير العام وتخصيص هذه الاسهم للشريك الاستراتيجي (شركة أكبا / Akpa Chemicals) ، وذلك لسداد مديونية بنك الاسكان للتجارة والتمويل.</p> |
| <p>Other:</p> | <p>آخر:</p> |
| <p>Authorizing the company's Board of Directors to complete</p> | <p>تفويض مجلس إدارة الشركة باستكمال كافة الإجراءات</p> |



| | |
|--|---|
| <p>all necessary procedures related to the implementation of the decisions made during this meeting, or whomever they authorize in writing</p> | <p>اللازمة بخصوص تنفيذ القرارات المتخذة في هذا الاجتماع او من يفوضونه خطيا.</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Malek AL - Hejazi</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Malek AL - Hejazi</p> |